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Kommunfullmäktige 2021-02-01  
 

Justerandes sign  Utdragsbestyrkande 
  
 

  

 
Plats och tid Tingssalen och digitalt via Teams, måndagen den 1 februari 2021 kl 18.00-

19.30 
 
Beslutande Se bilaga 
 
 
 
 
  
 
 

Övriga deltagande  Anders Johansson, kommunchef 
 Agneta Rodriguez, kommunsekreterare 
 Martin Nilsson, ekonomichef, § 4 
 
 
 
 
 
Utses att justera Anders Svensson (M) och Torbjörn Carlreus (S)     
 
Tid och plats för justering       
 
Underskrifter Sekreterare  .............................................................................. Paragrafer 1 - 24  

Agneta Rodriguez 
 

  
 Ordförande  ............................................................................... 
  Åke Gustavsson 
 
  
 Justerande    ...................................................................................................................................................................... 
  Anders Svensson  Torbjörn Carlreus 

________________________________________________________________________________ 
 

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
Nämnd/Styrelse Kommunfullmäktige 
 

Sammanträdesdatum  2021-02-01  
 
 

Datum för anslags uppsättande 2021-02-10 Datum för anslags nedtagande 2021-03-04 
 
 

Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset 
   
 
 
Underskrift   ............................................................ 
  Agneta Rodriguez 
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KF § 1     DNR: KU.2021.4  
 
 
 
Godkännande av dagordning   
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Dagordningen godkänns. 
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KF § 2     DNR: KU.2021.5  
 
 
 
Fråga om sammanträdet blivit i laga ordning kungjort   
Meddelas att kungörelse av dagens sammanträde skett genom publicering 
av kallelse och underlag på kommunens hemsida och politikerwebb. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
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KF § 3     DNR: KU.2021.6  
 
 
 
Allmänhetens frågestund   
Skriftliga frågor om bredbandsstrategin från Inge Kastberg har inkommit. 
 

1. I kommunfullmäktige fattas viktiga beslut som påverkar 
kommuninnevånarnas vardag och framtid. En del beslut innefattar 
mål som t ex i Bredbandsstrategin 2016-2020.  I strategin anges att 
årlig uppföljning av målen ska redovisas i verksamhetsberättelse. 
Har detta skett? Om inte varför inte? 
 

2. Den tidigvarande strategin, som är ett av de styrande dokument som 
redovisas på kommunens hemsida, är nu inaktuell. Kommer en ny 
strategi att tas fram? Kommer den i så fall att få en årlig uppföljning 
och med den uppföljningen som grund justeras så att Region 
Kalmars mål nås? När kan kommunfullmäktige förväntas ta beslut 
om ny strategi? 
 

3. Med bakgrunden av 2020 och följderna av pågående pandemi där 
distansarbete varit en viktig del i strategin för minskad 
smittspridning och det därmed ökade behovet av snabba pålitliga 
möjligheter för digital uppkoppling undrar jag vilka förändringar i 
strategin kommer Högsby Kommun att göra för att öka takten att 
uppnå bredbandsstrategins mål 100% som har uppkoppling med 
1GB/sekund år 2025, vilket också är målet för Region Kalmar län? 

 
Kommunstyrelsens ordförande Stihna Johansson Evertsson (C) svarar enligt 
följande: 
 

1. I Högsby kommuns bredbandsstrategi framgår det att kommunens 
bredbandsmål bör lyftas fram i verksamhetsberättelsen för att 
därigenom få en bild av den årliga utbyggnaden. Det är således inte 
självklart att denna information ges utrymme i 
verksamhetsberättelsen. 
 

2. Kommunen besvarar nu en remiss från Region Kalmar län om den 
Regionala Digitala Agendan 2021-2022. I den finns fem prioriterade 
områden, varav infrastrukturen är en. Det är inte självklart att det för 
Högsby kommuns del just nu är en bredbandsstrategi som är högst 
prioriterad när det gäller den digitala omställningen. Vilka 
strategiska dokument som kommunfullmäktige kommer att besluta 
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om gällande den digitala omställningen är under utredning.  
 

3. Högsby kommun omfattas av Region Kalmar läns bredbandsstrategi 
och verkar för att förverkliga de målsättningar som framgår i den.  

 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Frågor från Inge Kastberg till allmänhetens frågestund 210201.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Inge Kastberg
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KF § 4     DNR: KU.2021.29  
 
 
 
Ekonomisk omvärldsanalys   
Ekonomichefen redovisar omvärldsanalys baserad på statistik från 2019. 
Omvärldsanalysen har som syfte att ge en bild av Högsby kommuns 
ekonomiska situation i ett omvärldsperspektiv och utifrån detta fungera 
som ett underlag för resursfördelning i det kommande budgetarbetet. 
 
 Ekonomichefen redovisar bland annat följande: 

 Befolkningsutveckling de senaste åren, både år 2019 och 2020 har 
befolkningen minskat med 168 invånare/år. Antal invånare  
2021-02-01 uppgår till 5 731. 

 Skattesatsen låg 2020 på 21,71 kr vilken har varit oförändrad sedan 
2012. 2021 beslutades dock att höja skattesatsen med 50 öre till 
22,21 kr. 

 Statsbidrag och utjämning kr/invånare 
 Resultat 2010-2019, genomsnitt på 2 058 kr per invånare under 

perioden 
 Soliditeten uppgår 2019 till 29,2 %  
 Sjukfrånvaron har under perioden 2016-2019 sjunkit 
 Kostnader inom utbildningsverksamheten och socialverksamheten 

 
Tillfälle till frågor ges. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tackar för informationen. 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Benchmark 2019.pdf  
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
 Ekonomichefen
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KF § 5     DNR: KU.2020.40  
 
 
 
Undantag från uttag av avgift för hembesök med anledning av 
vaccinering mot Covid -19   
Regeringen har beslutat att vaccination mot Covid -19 ska vara kostnadsfri 
för medborgare. Kommunfullmäktige har fastställt en avgift för 
hembesök/hjälpmedelsutprovning av hälso- och sjukvårdspersonal till 171 
kr/tillfälle, max 1 710 kr under 12 månader (ingår i maxtaxan).  
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Under tiden 2021-01-01 – 2021-12-31 ska ingen avgift för hembesök av 
hälso- och sjukvårdspersonal för att genomföra vaccinering mot Covid -19 
tas ut. Detta gäller för individer som bedöms ha behov av hembesök för att 
kunna ta vaccinationen på ett säkert sätt.  
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Delegationsbeslut KS Kommunstyrelsens ordförande, KSD §2: Beviljat  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Socialchef 
MAS 
Ekonomi
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KF § 6     DNR: KU.2019.37  
 
 
 
Byggnation av flerbostadshus i Berga   
2020-08-18 återremitterades ärendet om flerbostadshus i Berga för Högsby 
Bostads AB (HBAB) för framtagande av nytt beslutsunderlag. 
Ekonomichefen har sammanställt ett underlag för kommunens totala 
låneåtagande och lånetak. Där har även kommunens borgensåtaganden 
inkluderats. Av denna sammanställning framgår att kommunens utnyttjade 
låneutrymme inklusive borgensåtaganden uppgår till 722 846 tkr. Lånetaket 
för kommunkoncernen är 782 000 tkr enligt Kommuninvest för att ha ett 
riskvärde under 3 i deras kreditriskmodell. Detta innebär att kommunen är 
59 153 tkr från lånetaket. 
 
För kommunkoncernen i stort är bedömningen att en återhållsamhet för 
utökad belåning eller borgensåtagande bör gälla för att behålla en rimlig 
marginal av låneutrymmet. För HBAB, som i dag har lån från kommunen 
som uppgår till 124 480 tkr innebär det att ingen utökning av låneram kan 
påräknas. 
 
VD för Högsby Bostads AB har redovisat bolagets framtidsplanering. 
Bolaget har flera projekt som är högre prioriterade än det av 
kommunledningsutskottet initierade projektet med byggnation av 
flerbostadshus i Berga.  
 
Förslag under kommunfullmäktiges möte 
Heléne Danielsson (KD) vill att ägardirektivet för HBAB ses över för att 
öppna upp för HBAB att bygga bostäder i fler delar av kommunen samt att 
översyn görs om det är möjligt att inom låneramen bevilja det belopp som 
behövs för byggnationen.  
 
Stihna Johansson Evertsson (C) menar att för att HBAB skulle kunna 
genomföra byggnationen skulle kommunen behöva gå in med ett extra stöd 
på cirka 3,8 mkr och inget budgetförslag för 2021 innehöll den avsättning 
till HBAB som krävs för byggnation i Berga. Därmed har projektet inte 
prioriterats av något parti även om samtliga skulle vilja bygga bostäder i 
Berga. Stihna Johansson Evertsson (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Jonas Erlandsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag och avslag 
till återremissförslaget. 
 
 



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 9 (37) 
 
Kommunfullmäktige  2021-02-01  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

  

 

 
 
KF § 6     DNR: KU.2019.37  
 
 
 
Beslutsgång 
Kommunfullmäktiges ordförande Åke Gustavsson (S) finner att det finns 
två förslag, nämligen kommunstyrelsens och återremissförslaget. 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige vill att ärendet ska avgöras 
idag eller återremitteras och finner att ärendet ska avgöras idag. 
 
Kommunfullmäktiges ordförande frågar om kommunfullmäktige vill 
besluta enligt kommunstyrelsens förslag och finner att så är fallet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
HBAB får förhålla sig till befintlig låneram. Bolaget har möjlighet att 
prioritera de projekt som bolaget bedömer mest gynnsamma inom befintligt 
låneutrymme.  
 
Reservation 
Heléne Danielsson (KD) och Per-Eric Ohlsson (KD) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för återremissyrkandet. 
 
Beslutsunderlag 
Uppdaterad uppskattning av låneutrymme.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
HBAB  
Ekonomichefen  
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KF § 7     DNR: KPU.2020.9  
 
 
 
Revidering av policy för uppvaktning av arbetstagare och 
förtroendevalda samt uppdatering av rutin för hedersgåvor   
2019-11-23 fick personalchefen och personalhandläggaren i 
uppdrag att ta fram förslag på reviderade riktlinjer för hedersgåva samt 
förslag på val av lokala företag för inköp av hedersgåva. 
 
2019-12-09 behandlades det förslaget på riktlinjer för hedersgåvor som ett 
förslag att dela riktlinjen i en policy och en rutin. Justeringar i texten som 
föreslogs vid det mötet är nu redigerade.  
 
Gällande uppdraget att ta fram förslag på val av företag för inköp av 
hedersgåva så innebär det att Högsby kommun måste skriva ett avtal med 
respektive leverantör. 
 
Personalutskottets ledamöter kommer fram till att medarbetarna även i 
fortsättningen fritt får välja var de vill inhandla sin hedersgåva. Det med 
anledning av att vi har flera medarbetare som inte bor i Högsby kommun 
och de ska inte behöva åka till Högsby för att kunna inhandla sin 
hedersgåva. 
 
Helen Danielsson (KD) föreslår att meningen under punkt 2 tydliggörs 
ytterligare "Samma person kan ej tilldelas kommunens hedersgåva mer än 
en gång i respektive uppdrag det vill säga i rollen som arbetstagare och i 
rollen som förtroendevald". 
 
Helene Danielsson (KD) föreslår även ett tillägg i texten med rutinen att 
"kommunen värdesätter om hedersgåvan köps hos de lokala företagen i 
Högsby kommun". 
 
Personalutskottets beslut 
Personalutskottet beslutar att anta ny Policy för uppvaktning av 
arbetstagare och förtroendevalda samt att anta Rutin för hedersgåvor med 
ovan nämnda ändringar gjorda. 
____ 
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KF § 7     DNR: KPU.2020.9  
 
 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Revideringen av policy för uppvaktning av arbetstagare och 
förtroendevalda godkänns och antas. 
 
Rutin för hedersgåvor antas. 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Nytt förslag - Policy uppvaktning av arbetstagare och förtroendevalda reviderad 
efter PU jan 2020.pdf 
Rutin hedersgåvor utkast.doc 
Protokoll 2020-11-03 - PU §37  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Personalchefen 
Kommunsekreteraren
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KF § 8     DNR: KPU.2020.269  
 
 
 
Friskvårdspolicy - revidering 2020   
När det gäller friskvårdspolicyn så finns det sedan 2015 ett beslut i 
kommunfullmäktige att friskvårdspolicyn ska uppdateras årligen. 
 
Endast redaktionella förändringar är gjorda i policydokumentet inför 
personalutskottets möte. 
 
Personalutskottets beslut 
Personalutskottet beslutar att anta friskvårdspolicyn samt föreslå att den 
inte uppdateras årligen utan följer samma handhavande som övrig policys i 
kommunen, det vill säga en revidering varje mandatperiod. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Revidering av frisvårdspolicyn godkänns och antas. 
 
Friskvårdspolicyn ska i fortsättningen uppdateras en gång per 
mandatperiod. 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Friskvårdspolicy 201008.pdf 
Protokoll 2020-11-03 - PU §41  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Personalchefen 
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KF § 9     DNR: KU.2020.260  
 
 
 
 Policy och riktlinjer för offentlig konst - en del av gestaltad livsmiljö i 
Kalmar län   
Region Kalmar Län har tagit fram ny policy och riktlinjer för offentlig konst 
i Kalmar Län som ett underlag för kommunerna att använda som sin egen 
policy och riktlinjer eller för att utforma egna kommunala regler. 
 
Högsby kommun har tidigare haft Policy och riktlinjer för hanteringen av 
den kommunala konsten i Högsby kommun gällande 2015 – 2020. Den har 
avsett hanteringen av inköp, registrering, underhåll, gåvor med mera. 
För att Högsby kommun skall skriva en egen policy och med riktlinjer för 
såväl sitt innehav av konst som för offentlig konst behövs en inventering 
och registrering av nuvarande kommunalt innehav och ägande av all konst. 
Denna inventering och registrering som bör dokumenteras kan med fördel 
läggas som bilaga till Region Kalmar läns policy och riktlinjer för offentlig 
konst och antas av kommunstyrelsen i Högsby kommun. 
 
Kultur- och fritidschefen föreslår att Högsby kommun antar Region Kalmar 
läns policy och riktlinjer för offentlig konst som sin egen. Att man genom 
en registrering och inventering av all konst i kommunen under 2021-2022, 
bilägger det till den antagna policyn och riktlinjer för konst. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Kommunstyrelsen beslutar att anta Region Kalmar Läns – Policy och 
riktlinjer för offentlig konst. Detta gäller som ett underlag och riktlinjer för 
Högsby kommun vid kommande beslut om offentlig konst. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Region Kalmar Läns – Policy och riktlinjer för offentlig konst antas. Detta 
gäller som ett underlag och riktlinjer för Högsby kommun vid kommande 
beslut om offentlig konst. 
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KF § 9     DNR: KU.2020.260  
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Huvudmail policy och riktlinjer för offentlig konst.pdf 
Följebrev - Policy och riktlinjer för offentlig konst.docx 
Beslut RF 2020-09-23Policy och riktlinjer för offentlig konst  en del av gestaltad 
livsmiljö i Kalmar län.docx 
Tjänsteskrivelse om policy och riktlinjer för offentlig konst 
Policy och riktlinjer för offentlig konst  en del av gestaltad livsmiljö i Kalmar län - 
revidering.pdf 
Tjänsteutlåtande Utskott  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Region Kalmar Län 
Chefen för kommunledningskontoret
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KF § 10     DNR: KU.2020.265  
 
 
 
Avslut av medlemskap i Sveriges Ekokommuner   
Föreningen Sveriges Ekokommuner (SEKOM) är en frivillig 
samarbetsorganisation för kommuner, landsting och regioner i form av en 
ideell förening för hantering av gemensamma strategiska frågor av 
betydelse för en långsiktig hållbar utveckling.  
 
Högsby kommunfullmäktige beslutade 2017-11-06, § 156, att ansöka om 
medlemskap i föreningen Sveriges Ekokommuner. 
 
Enligt stadgar för Föreningen Sveriges Ekokommuner, under rubriken 
Medlemskapets upphörande, § 20, står det bland annat att "Medlem kan 
utträda ur föreningen endast efter beslut i styrelsen eller fullmäktige. 
Beslutet skall skriftligen anmälas till föreningens styrelse, senast 30 juni, 
och träder i kraft först året därpå." 
 
Förslag föreligger att Högsby kommun avslutar sitt medlemskap. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Högsby kommun avslutar sitt medlemskap från och med 2021. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Högsby kommun avslutar sitt medlemskap från och med 2021. 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2017-11-06 - KF § 156.docx 
Stadgar för Föreningen Sveriges Ekokommuner.pdf  
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Föreningen Sveriges Ekokommuner 
Miljöchefen 
Ekonomi
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KF § 11     DNR: KU.2020.302  
 
 
 
Utdelning ur Syskonen Johanssons Stiftelse till föreningar i Grönskåra 
för år 2020   
Styrelsen för Syskonen Johanssons Stiftelse har beslutat om bidrag på  
38 382 kronor till Hembygdsföreningen Isabogården och bidrag på 38 382 
kronor till Grönskåra Nya Samhällsförening.  
 
Syskonen Johanssons stiftelse föreslår att kommunfullmäktige i Högsby 
fastställer utdelningen enligt styrelsens förslag. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Utdelning ur Syskonen Johanssons Stiftelse om 38 382 kronor till 
Hembygdsföreningen Isabogården och 38 382 kronor till Grönskåra Nya 
Samhällsförening fastställs.  
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Utdelning ur Syskonen Johanssons Stiftelse om 38 382 kronor till 
Hembygdsföreningen Isabogården och 38 382 kronor till Grönskåra Nya 
Samhällsförening fastställs.  
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Följebrev, protokoll, ansökningar från föreningar i Grönskåra  
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Nybro kommun 
Styrelsen för Syskonen Johanssons Stiftelse
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KF § 12     DNR: KU.2018.238  
 
 
 
Utvärdering av beslutet från 2019-06-10 om fasta och rörliga arvoden 
2019-2020 och utseende av parlamentarisk grupp   
Kommunfullmäktige beslutade 2019-06-10, § 90 godkänna ett nytt förslag 
till fasta arvoden för 2019. Det nya förslaget innebar att vice ordföringarna 
i utskotten får ett fast månadsarvode samt att det nya förslaget skulle gälla 
från och med 1 juli 2019 och fram till 31 december 2020. Därefter ska en 
utvärdering göras och reglementet för ersättningar ska ses över. 
 
En ekonomisk redovisning har tagits fram. Av den framgår det att 
kostnaderna för arvode har ökat med cirka 500 000 kronor på årsbasis. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2020-10-20, § 174, att förslå 
kommunfullmäktige att godkänna redovisningen samt att reglementet för 
förtroendevaldas ersättningar ska revideras av en parlamentarisk grupp 
under förutsättning att kommunfullmäktige beslutar om fortsatt fast arvode 
till viceordförandena i utskotten. 
 
Vid kommunstyrelsens möte 2020-10-26, § 187 önskade Heléne 
Danielsson (KD) ett förtydligande av redovisningen, blir det en halv miljon 
kronor i vinst om det fasta arvodet till vice ordförandena tas bort? Heléne 
Danielsson (KD) yrkade att det fasta arvodet till vice ordförandena tas bort 
från och med 2021-01-01. 
 
Kommunstyrelsen beslutade föreslå kommunfullmäktige att de fasta 
arvodena till vice ordförandena upphör 2020-12-31. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2020-11-09, § 152 att återremittera ärendet 
för framtagande av ytterligare ekonomisk redovisning, så det tydligare 
framgår vad de verkliga kostnadsökningarna varit. 
 
En ny ekonomisk redovisning är framtagen, där framgår att den exakta 
kostnadsökningen blir 373 292 kronor. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Redovisningen godkänns. 
 
En parlamentarisk grupp utses med uppgift att revidera reglerna för 
ersättning till förtroendevalda. Särskilt ska beaktas nyheterna i 
Kommunallagen om råden, utreda vad som ska ingå i ordförande- och 
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eventuellt viceordförandearvodet samt ta fram arbetsbeskrivningar för 
desamma. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Redovisningen godkänns. 
 
En parlamentarisk grupp utses med uppgift att revidera reglerna för 
ersättning till förtroendevalda. Särskilt ska beaktas nyheterna i 
Kommunallagen om råden, utreda vad som ska ingå i ordförande- och 
eventuellt viceordförandearvodet samt ta fram arbetsbeskrivningar för 
desamma. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Redovisningen godkänns. 
 
Till den parlamentariska gruppen utses:  
Tommy Hamnert (KD) 
Ywonne Hagberg (S) 
John Friberg (M) 
Martin Joelsson (C) tillika sammankallande 
Annika Markén (SD).  
 
Då ingen representant var nominerad från Vänstern beslutar 
kommunfullmäktige att även ge Vänstern möjlighet att delta med en person 
i gruppen. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2020-11-09 - KF § 152 
Analys arvoden mellan 2018 och 2020 inkl kontospe.pdf  
 
 
 
Beslutsmottagare 
Samtliga valda i den parlamentariska gruppen 
Vänstern 
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Avsägelse från politiska uppdrag, Marcus Schön   
Marcus Schön (M) avsäger sig samtliga politiska uppdrag, förutom 
uppdragen som ledamot i kommunfullmäktige, ersättare i Högsby Energi 
AB och vigselförrättare. Uppdragen som avslutas har Marcus Schön kvar 
till och med den 9 februari 2021. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Avsägelserna från Marcus Schön (M) till och med den 9 februari 2021 
godkänns. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Avsägelse  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Marcus Schön 
Kommunsekreteraren 
IFO-chefen 
Socialchefen
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Fyllnadsval ersättare i kommunstyrelsen   
Kommunfullmäktige beslutade 2021-02-01, § 13, att godkänna Marcus 
Schöns (M) avsägelse från politiska uppdrag från och med 2021-02-09.  
 
Marcus Schön (M) valdes till ledamot i kommunstyrelsen av 
kommunfullmäktige 2019-03-18, § 49, genom proportionellt valsätt. På 
grund av att kommunstyrelsens ledamöter valdes enligt proportionellt 
valsätt träder med automatik ersättare Anders Svensson (M) in som 
ledamot i kommunstyrelsen. 
 
Däremot behöver kommunfullmäktige utse en ny ersättare efter Anders 
Svensson (M). 
 
John Friberg (M) föreslår att Carl-Wiktor Svensson (M) utses till ny 
ersättare. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Carl-Wiktor Svensson (M) utses till ny ersättare i kommunstyrelsen för 
tiden fram till och med 2022-12-31. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Carl-Wiktor Svensson 
Anders Svensson 
Kommunsekreteraren
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Medborgarförslag om blommor   
Inger Ljungberg, Högsby, inkom 2019-05-08 med ett medborgarförslag om 
sommarblommor. Förslagsställaren vill inte att blommor tas bort från 
dikesrenarna och promenadstråken i Högsby med omnejd. En 
förhandsbedömning är framtagen.  
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2019-08-22, § 142, att överlämna 
medborgarförslaget till Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) 
för beredning.  
 
Beredning av medborgarförslaget 
Att bevara sommarblommor till efter blomning i lågintensiva 
skötselområden är en trend som är på uppgång gällande park- och 
grönyteförvaltning. Det finns många fördelar som till exempel lägre 
kostnad för skötsel vid färre klippningar, ökad biologisk mångfald av 
blomster och insekter. 
 
ÖSK gata/park tillsammans med projektavdelningen jobbar med att öka 
denna typ av skötselytor i båda kommunerna både vid nya 
projekt/exploateringar men även på befintliga skötselområden. 
 
Man ska dock beakta att det av andra skäl inte alltid är lämpligt att spara 
växtligheten över blomsterperioden beroende på var dessa ytor återfinns. 
Bland annat kan det vara nödvändigt att genomföra slåtter tidigare med 
hänvisning till trafiksäkerhet i korsningar och andra ytor där det påverkar 
trafiken negativt. Det är heller inte alltid lämpligt att på grund av trygghet 
lämna växtligheten för fri tillväxt beroende på omgivning. 
 
ÖSK anser dock att det är en aktuell fråga och kommer fortsatt jobba med 
att låta blomning ske innan slåtter genomförs där så är möjligt av 
ekonomiska skäl men även för att öka den biologiska mångfalden. 
 
Förbundsdirektionen för ÖSK beslutade 2020-11-09, § 53 att föreslå 
kommunledningsutskottet att med hänvisning till ovanstående beredning 
anse medborgarförslaget vara besvarat. 
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Kommunledningsutskottets förslag 
Med hänvisning till ovanstående beredning anses medborgarförslaget vara 
besvarat. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag till 
kommunfullmäktige 
Med hänvisning till ovanstående beredning anses medborgarförslaget vara 
besvarat. 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag om blommor 
Protokoll 2019-08-22 - KU § 142 
Beslut FD 2020-11-09Medborgarförslag blommor i Högsby.docx 
Tjänsteskrivelse medborgarförslag blommor i Högsby.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren 
ÖSK
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Medborgarförslag om juldekorationer i Högsby   
Ola Strömbom, Högsby, inkom 2019-12-13 med åsikten att säkerheten på 
Storgatan äventyras med de svagt lysande juldekorationer som sätts upp i 
jultid. Förslagsställaren anser att juldekorationerna kan avstås om det inte 
går att få till en lösning som belyser vägbanan bättre. 
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2020-03-10, § 25 att överlämna 
medborgarförslaget till Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) 
för beredning. 
 
Beredning av medborgarförslaget 
Både gatubelysning och juldekorationer längs med Storgatan i Högsby är 
gamla och det finns behov av underhåll och/eller förnyelse. 
 
ÖSK har därför i budgetarbetet för 2021-2023 äskat investeringsmedel för 
gatubelysning och juldekorationer. Kommunfullmäktige har antagit dessa 
äskanden. Bland annat återfinns 150 tkr år 2022 och 250 tkr år 2023 för nya 
juldekorationer. Dessa investeringsmedel ska även användas till nya 
parkbänkar och blomurnor. Därutöver återfinns 1 000 tkr 2022 och 2023 
för belysningsåtgärder generellt. Både belysning och julbelysning kommer 
således ses över under kommande år. 
 
Förbundsdirektionen beslutar att föreslå kommunledningsutskottet att anse 
att medborgarförslaget är besvarat med hänvisning till redovisad beredning.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Med hänvisning till redovisad beredning ovan anses medborgarförslaget 
besvarat. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Med hänvisning till redovisad beredning ovan anses medborgarförslaget 
besvarat. 
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Beslutsunderlag 
Medborgarförslag om Juldekorationer Högsby  
Protokoll 2020-03-10 - KU § 25 
Beslut FD 2020-11-09Medborgarförslag juldekorationer i Högsby.docx 
Tjänsteskrivelse medborgarförslag juldekoration Högsby.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Förslagsställaren 
ÖSK
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Motion angående upprustning av terminalområdet i Högsby   
Socialdemokraterna inkom 2019-09-02 med en motion om asfaltering av 
terminalområdet i Högsby och att ge grönområdet kring spåret en högre 
prioritering gällande gräsklippning. 
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2019-10-08, § 172, att ge Östra 
Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) i uppdrag att bereda motionen. 
 
Beredning av motionen 
Aktuell fastighet ägs av kommunen. Akuta beläggningsåtgärder har 
genomförts våren 2020. 
 
Området är generellt i behov av underhåll och uppfräschning. Det är dock 
många olika aktörer som nyttjar området och har olika mandat inom 
området. Där är också oklart vilka mandat och avtal som gäller inom 
området. 
 
ÖSK föreslår därför följande fortsatta utredningsprocess: 

1. Utreda befintliga avtal, vägrätter och begränsningar på grund av 
riksvägen och Stångådalsbanan.  
Berörda: miljö- och bygg (plan), KLT/Region Kalmar, 
Trafikverket, HBAB och ÖSK 
 

2. Ta fram gemensam och prioriterad behovslista över området.  
Berörda: miljö- och bygg (plan), KLT/Region Kalmar, 
Trafikverket, HBAB och ÖSK 
 

3. Återrapportera till kommunledningsutskottet för vidare prioritering. 
Berörda: ÖSK och HBAB 
 

4. Kalkylera åtgärder grovt och ta fram förslag till uppdaterade avtal 
för området där eventuell extern finansiering redovisas.  
Berörda: ÖSK och HBAB 
 

5. Ny politisk behandling innan eventuella budgetbeslut. 
 

Behoven på området överstiger förmodligen de ekonomiska möjligheterna. 
Därför är det viktigt att alla aktörer på området tar sitt ansvar vid eventuell 
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utveckling av området, vilket är både praktiskt och ekonomiskt. Det är 
också viktigt att eventuella åtgärder som genomförs minskar 
skötselintensiteten med hänsyn till de neddragningar som verkställts inom 
gata/park. 
 
Förbundsdirektionen för ÖSK beslutade 2020-11-09, § 51, att föreslå 
kommunledningsutskottet att motionen ska anses besvarad under 
förutsättning att kommunledningsutskottet uppdrar berörda förvaltningar i 
enlighet med föreslagen utredningsprocess. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Föreslagen utredningsprocess ovan godkänns. 
 
ÖSK och Högsby Bostads AB (HBAB) får i uppdrag att tillsammans med 
miljö- och bygg, KLT/Region Kalmar och Trafikverket agera utifrån punkt 
1-4 enligt förslagen i beredningen av motionen. 
 
Motionen överlämnas till budgetberedning för kommande års budgetarbete. 
 
Motionen anses därmed besvarad. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Föreslagen utredningsprocess ovan godkänns. 
 
ÖSK och Högsby Bostads AB (HBAB) får i uppdrag att tillsammans med 
miljö- och bygg, KLT/Region Kalmar och Trafikverket agera utifrån punkt 
1-4 enligt förslagen i beredningen av motionen. 
 
Motionen överlämnas till budgetberedning för kommande års budgetarbete. 
 
Motionen anses därmed besvarad. 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion S terminalområdet 
Protokoll 2019-10-08 - KU § 172 
Beslut FD 2020-11-09Motion angående upprustning av terminalområdet i 
Högsby.docx 
Tjänsteskrivelse upprustning terminalområdet Högsby.pdf  
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Beslutsmottagare 
ÖSK 
Miljö- och bygg 
HBAB 
KLT 
Region Kalmar 
Trafikverket 
Ekonomichefen 
Budgetberdningen 
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Motion om trafiksituationen vid resecentrum Högsby   
Kristdemokraterna inkom 2020-02-25 med en motion om trafiksituationen 
vid resecentrum i Högsby. Motionären yrkar att åtgärder vidtas för att säkra 
trafikmiljön för trafikanter som uppehåller sig på området. Räcke sätts upp 
för att förhindra privata bilar att parkera på trottoaren. Hela resecentrum 
stängs för privat biltrafik.  
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2020-05-12, § 70, att uppdra åt Östra 
Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) att bereda motionen. 
 
Beredning av motionen 
Motionen har en tydlig koppling till Socialdemokraternas tidigare 
behandlade motion angående upprustning av terminalområdet 
(resecentrum). Därför föreslås att samma utredningsprocess genomförs 
även för denna motion och att samma berörda parter deltar i processen. 
 

6. Utreda befintliga avtal, vägrätter och begränsningar på grund av 
riksvägen och Stångådalsbanan.  
Berörda: miljö- och bygg (plan), KLT/Region Kalmar, 
Trafikverket, HBAB och ÖSK 

7. Ta fram gemensam och prioriterad behovslista över området.  
Berörda: miljö- och bygg (plan), KLT/Region Kalmar, 
Trafikverket, HBAB och ÖSK 

8. Återrapportera till kommunledningsutskottet för vidare prioritering. 
Berörda: ÖSK och HBAB 

9. Kalkylera åtgärder grovt och ta fram förslag till uppdaterade avtal 
för området där eventuell extern finansiering redovisas.  
Berörda: ÖSK och HBAB 
 

Även de behov som lyfts i denna motion för området överstiger 
förmodligen de ekonomiska möjligheterna. Därför är det viktigt att alla 
aktörer på området tar sitt ansvar vid eventuell utveckling av området, 
vilket är både praktiskt och ekonomiskt. Det är också viktigt att eventuella 
åtgärder som genomförs minskar skötselintensiteten med hänsyn till de 
neddragningar som verkställts inom gata/park. 
 
Förbundsdirektionen för ÖSK beslutade 2020-11-09, § 57, att föreslå 
kommunledningsutskottet att motionen ska anses besvarad under 
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förutsättning att kommunledningsutskottet uppdrar berörda förvaltningar i 
enlighet med föreslagen utredningsprocess. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Föreslagen utredningsprocess ovan godkänns. 
 
ÖSK och Högsby Bostads AB (HBAB) får i uppdrag att tillsammans med 
miljö- och bygg, KLT/Region Kalmar och Trafikverket agera utifrån punkt 
1-4 enligt förslagen i beredningen av motionen. 
 
Motionen överlämnas till budgetberedning för kommande års budgetarbete. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag 
Föreslagen utredningsprocess ovan godkänns. 
 
ÖSK och Högsby Bostads AB (HBAB) får i uppdrag att tillsammans med 
miljö- och bygg, KLT/Region Kalmar och Trafikverket agera utifrån punkt 
1-4 enligt förslagen i beredningen av motionen. 
 
Motionen överlämnas till budgetberedning för kommande års budgetarbete. 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion från Kristdemokraterna  
Protokoll 2020-05-12 - KU § 70 
Beslut FD 2020-11-09Motion angående trafiksituationen vid resecentrum i 
Högsby.docx 
Tjänsteskrivelse Trafiksituation resecentrum Högsby.pdf  
 
 
 
Beslutsmottagare 
ÖSK 
Miljö- och bygg 
HBAB 
KLT 
Region Kalmar 
Trafikverket 
Ekonomichefen 
Budgetberdningen
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Motion om säkerhet vid Fröviskolans busshållplats Högsby   
Kristdemokraterna inkom 2020-02-25 med en motion om att ett staket sätts 
upp så att den bilparkering som finns i anslutning till bussfickan vid 
Fröviskolan stängs av. Vidare vill man att barn som ska hämtas eller 
lämnas hänvisas till parkering vid Fröviskolans sporthall och att endast 
yrkestrafik har tillträde till bussfickan.  
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2020-05-12, § 69, att uppdra åt Östra 
Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) att bereda motionen. 
 
Beredning av motion 
Aktuell yta som i motionen pekas ut som bilparkering är i teorin en 
påkörningsfil för att bussarna säkert ska kunna ansluta till riksväg 34 vid 
körning söderut. En avstängning av ytan är av ovanstående anledning alltså 
inte aktuell. Aktuell sträcka av riksväg 34 är huvudled vilket alltså innebär 
att det är parkeringsförbud på denna yta idag.  
 
Det är heller inte aktuellt att hänvisa hämtning och lämning av barn till 
parkeringen vid Fröviskolans sporthall. Sådan hämtning och lämning ska 
ske på den trafiksäkra ytan som anlades för ett par år sedan längs skolan 
parallellt med riksväg 37 mot Växjö. Där finns också en parkering på andra 
sidan riksvägen där längre stopp kan ske vid hämtning och lämning. 
 
Förbundsdirektionen beslutade 2020-11-09, § 56, att föreslå 
kommunledningsutskottet att motionen ska avslås med hänvisning till 
redovisad beredning av motionen. 
 
Hämtning och lämning av barn ska ske på den trafiksäkra ytan som finns 
anlagd. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Hämtning och lämning av barn ska ske på den trafiksäkra ytan som finns 
anlagd. 
 
Med hänvisning till framtagen beredning avslås därmed motionen. 
_____ 
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Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Hämtning och lämning av barn ska ske på den trafiksäkra ytan som finns 
anlagd. 
 
Med hänvisning till framtagen beredning avslås därmed motionen. 
_____ 
 
Synpunkter under kommunfullmäktiges möte 
Heléne Danielsson (KD) är missnöjd med svaret. Danielsson föreslår att det 
läggs till i beslutet att kommunpolisen och Trafikverket kontaktas för att 
informera om problemet med felparkerade bilar på busstrafikens 
påkörningsfil. 
 
Beslutsgång 
Kommunfullmäktiges ordförande Åke Gustavsson (S) frågar om 
kommunfullmäktige vill besluta att godkänna Heléne Danielssons (KD) 
synpunkt som tillägg till beslutet och finner att så är fallet. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Hämtning och lämning av barn ska ske på den trafiksäkra ytan som finns 
anlagd. 
 
Kommunpolisen och Trafikverket informeras om problemet med 
felparkerade bilar på yrkestrafikens påkörningsfil. 
 
Med hänvisning till framtagen beredning avslås därmed motionen. 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion från Kristdemokraterna 
Protokoll 2020-05-12 - KU § 69 
Beslut FD 2020-11-09Motion Fröviskolans busshållplats.docx 
Tjänsteskrivelse Fröviskolans busshållplats.pdf  
 
Beslutsmottagare 
ÖSK 
Kommunpolisen 
Trafikverket
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Motion om återbruk av föremål och textilier   
Socialdemokraterna inkom 2020-11-09 med en motion om att Högsby 
kommun tar initiativ till uppförande av en station vid Kolsrum för återbruk 
av föremål och textilier.  
 
En förhandsbedömning är framtagen.  
 
I kommunens avfallsplan, antagen av KF 2014-11-03 framgår under 
Målområde 1 - Förebygga/minimera avfall, punkt 2; Ge invånarna 
möjlighet att lämna användbara saker till återbruk på ÅVC.  
 
Östra Smålands Kommunalteknikförbund (ÖSK) har tagit initiativ till att 
genomföra detta och i Hultsfreds kommun finns ett fungerande samarbete 
med en organisation kring detta. I Högsby kommun avböjde tillfrågade 
organisationer vid det tillfället. ÖSK har till uppgift att återkomma med 
förfrågningar för att få till stånd en liknande verksamhet i Högsby 
kommun.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Kommunledningsutskottet föreslår kommunstyrelsen avslå motionen då 
intentionen i motionen redan är beslutad i kommunfullmäktige i 
kommunens avfallsplan.  
_____ 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Motionen avslås då intentionen i motionen redan är beslutad i 
kommunfullmäktige i kommunens avfallsplan.  
 
 
Beslutsunderlag 
Motion S 
Principskiss motioner återbruk.pdf  
 
Beslutsmottagare 
 ÖSK för kännedom 
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Medborgarförslag om bilder vid kommunskyltarna   
Andreas Olsson, Högsby, föreslår i medborgarförslag inlämnat 2021-01-13 
att några fina bilder från kommunen sätts upp vid kommunskyltarna i 
Fagerhult, Glahytt och Långemåla. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Medborgarförslaget överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag om bilder vid kommunskyltarna  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
 KLU 
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 Utdragsbestyrkande 

  

 

 
 

KF § 22     DNR: UU.2020.32  
 
 
 
Enkla frågor om hanteringen av handlingar och beslut avseende att ej 
längre erbjuda nationella program på gymnasienivå vid Högsby 
Utbildningscenter   
Per-Ola Herdinius (S) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) alternativt utbildningsutskottets ordförande 
Heléne Danielsson (KD) och ställer följande enkla frågor: 
 
"1. Beslut i kommunstyrelsen 19 januari 2021. Att lägga ner dom nationella 
programmen vid HUC. Om jag har tolkat skollagen rätt, så är 
kommunfullmäktige huvudman när det gäller frågor av stor dignitet 
gällande verksamheten vid alla skolor i kommunen. Och då kan man inte 
enligt skollagen delegera sådana beslut som att till exempel lägga ner 
gymnasieskolan. Kommunfullmäktige kan men inte kommunstyrelsen. Om 
det nu är så att kommunstyrelsen kan ta ett sådant beslut, så skulle jag 
gärna vilja veta under vilket kapitel och vilken paragraf i skollagen som ger 
kommunstyrelsen mandat till att ta ett sådant beslut? 
 
2. Varför fick inte ledamöterna i kommunstyrelsen, den ekonomiska 
internrapporten som personalen tagit fram med hjälp av kommunens 
framtagna ekonomiska siffror gällande verksamheten vid HUC? Vems 
ansvar är det att alla bilagor till ett ärende finns med i handlingarna vid 
kommunstyrelsens möte och att man får dom i god tid? Personalen lämnade 
in dessa till kommunen i mitten på december. Samtidigt lämnade personal 
in sin vision som man fått i uppdrag av utbildningsutskottet att ta fram. 
Vems ansvar är det att dessa inte kom med i handlingarna till 
kommunstyrelsens möte? Vems ansvar är det att visionen kom kvällen 
innan kommunstyrelsens möte den 19 januari? 
 
3.  Det är beklagligt att utbildningsutskottets ordförande uttalar sig om att 
den Vision som man bett om, skulle vara något som personalen rafsat ihop i 
sista sekunden. Då har man inte mycket tillit till sin personal. Eller har 
ordförande sett Visionen innan den skickades till kommunstyrelsen? Jag vet 
inte men vill gärna veta." 
 
Utbildningsutskottets ordförande Heléne Danielsson (KD) vill att 
jävssituationen avseende frågeställaren utreds.  
 
Frågorna besvarar vid nästa kommunfullmäktigesammanträde. 
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Beslutsmottagare 
Kommunstyrelsens ordförande 
Utbildningsutskottets ordförande 
KF 
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KF § 23     DNR: KU.2021.51  
 
 
 
Enkel fråga om arvode   
Leif Gustavsson (SD) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande Stihna 
Johansson Evertsson (C) och frågar om avdrag på politikernas arvode, som 
exempelvis för kaffe och nycklar, görs före eller efter att skatten är dragen? 
 
Frågan besvaras vid nästa kommunfullmäktigesammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KF 
Kommunstyrelsens ordförande



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 37 (37) 
 
Kommunfullmäktige  2021-02-01  
 

Justerandes sign 
 

 Utdragsbestyrkande 

  

 

 
 

KF § 24     DNR: KU.2021.42  
 
 
 
Motion om trädpolicy för Högsby kommun   
Socialdemokraterna vill att Högsby kommun tar initiativ till att upprätta en 
trädpolicy i Högsby kommun och att trädpolicyn ska vara användbar vid 
alla översiktliga och principiella beslut i vår kommun, som på ett eller 
annat sätt involverar träd. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KLU 



HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESLISTA
    
Kommunfullmäktige 2019-2022 
 

Datum 2021-02-01   

        
   Omröstningar   

   § §   

Ledamöter Tjänstgörande ersättare Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår

(S) Jonas Erlandsson   X     

(SD) Leif Gustavsson  X     
(C) Stihna Johansson 
Evertsson   X     

(S) Diana Bergeskans   X     

(M) Anders Svensson  X   

(KD) Lars Elmborg   -     

(SD) Patrick Baier   -     

(S) Carl-Axel Blom   X     

(S) Linda Robertsson  X   

(SD)Sune Olsson   X     

(C) Lina Danlid Burke  Rasmus Evertsson X     

(S) Magnus Gabrielsson   X     

(M) Marcus Schön Tom § 6 X   

(SD) Alf Adolfsson  X       

(KD) Heléne Danielsson  X     

(S) Marinett Målberg   X     

(C) Mikael Jonnerby  X     

(V) Tommy Palmgren   -     

(S) Per-Ola Herdinius   X     

(SD) Curt Allerdahl   -     

(C) Kerstin Karlström   X     

(S) Gith Wiksten   X     

(M) John Friberg  X       

(SD) Jan-Erik Ek   X     

(S) Åke Gustavsson  X     
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Kommunfullmäktige 2019-2022 Datum 2021-02-01 

   
       
   Omröstningar   

  § §  

Ledamöter Tjänstgörande ersättare Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår

(C) Martin Joelsson  X   

(KD) Per-Eric Ohlsson   X     

(S) Catarina Thunberg   X     

(SD) Inger Adolfsson   X     

(S) Torbjörn Carlreus   X     

(M) Monika Olsberg   X     

(C) Mahmoud Al Mokdad   X     

(SD) Hans Gustavsson   -     

(S) Ingrid Axelsson   X     

(C) Per Gröön  X   
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